
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Curlingklubben Vänersborg 

Datum/tid: tisdagen den 23 januari 2024, kl.18:30 

 

Plats: SISU lokalen Vänersborg 

Närvarande: Mikael Björsell, Lars Karlsson, Magnus Bräck, Fredrik Ottosson 

Frånvarande: Jessica La Fleur, Ola Nydén, Håkan Skött, Mattias West 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

§2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes med följande tillägg på övriga frågor. 

-Uppdatering av Mejllistan 

§3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

§4 Ekonomi 

Lars redovisade ekonomin som ser mycket bra ut men en medlem halkar med 

medlemsavgiften, vi påminner hen igen om inbetalning  

§5 Rapporter från Ansvarsområden 

Democurling 

Mikael redovisade att 13 av 18 demos är genomförda. Förfrågningar om demos kommer 

fortfarande in men vi får tyvärr hänvisa till nästa säsong för vi kan inte få in fler denna 

säsong. 

Vi har lyckats få några fler instruktörer som delar på ansvaret efter vi tog upp ämnet under 

söndagsligan men vi behöver fortfartfarande bli fler.  

Demo är viktigt även kommande säsong både för att sprida sporten och bli fler medlemmar 

men också en förutsättning för en god ekonomi och drägliga medlemsavgifter.  

Vi delar nu också ut ett informationsblad till alla deltagare på demos om klubben och 

kontaktvägar för den som är intresserad av att börja spela curling och bli medlem. 

Ungdomar 

Ingen rapport 



 
 

 

Inköp 

Inköp av ett Floor Curling är gjort och en förevisning gjord med lyckat resultat. 

Förevisningen gjordes av Fredrik Ottosson på Rotary Vänersborg. Där fick han kontakt med 

en deltagande proffsfotograf som skulle hjälpa oss med att ta lite bättre foton till vår hemsida.  

Utlåning till medlemmar möjliggörs för en kostnad av 100 kronor, utlåning till skolor blir 

gratis. Fredrik kommer att sköta om utlåningen och kommer vara kontaktperson på hemsidan 

för denna nyhet. 

Tävlingsansvariga  

KM har startat och flyter på som det skall. 

Hemsidan 

Inget direkt att redovisa den ser bar ut men det är dåligt med kopplingar till nyheter via sin 

mejladress till hemsidan och dåligt gensvar på den digitala enkäten.  

Träning på torsdagar 

Alla resterande torsdagar är fastlagda så som KM i figur etc. och ligger inne på kalender. 

Seniorträning måndagar 

Inget rapporterades. 

Förbunds och Kommun samt Arena kontakter 

Detaljplansmöte Sportcentrum 12/12 där förvisades tanken med området med 

grönyteområden etc. Redovisningen finns tillgänglig på Vänersborgs kommun för den som är 

intresserade. 

§6 Säsongsplanering 

Sörens uppföljningsbesök 11/1 var mycket uppskattat av deltagarna och de som deltog fick 

välbehövliga tips. 

För alla kvarvarande istider för denna säsong är verksamhet inplanerad och finns redovisade i 

kalandern på hemsidan 

Det bestämdes att säsongsavslutning planeras till 5/3 kl. 18:30 i Arena restaurangen med en 

enklare förtäring och en liten Floor curling tävling och prisutdelning för säsongens 

tävlingsverksamhet. 

 



 
 

 

§7 Ungdomssatsning 

Floor Curling setets inköp bör underlätta besök i skolor under hela året så det kommer helt 

klart underlätta för CKV att rekrytera ungdomar till klubben. 

§8 Seniorsatsning 

Inget inplanerat. 

§9 Information 

Inget direkt att rapportera mer än att det kommer eventuellt finnas 10st fribiljetter till IFK 

Vänersborgs sista seriematch mot Motala som vi i CKV har till förfogande. 

§10 Övriga frågor  

-Få ut information via Facebook, Hemsidan hur löser vi det?  

Här beslutades att vi skrotar Facebook tills vidare och nöjer oss med en väl fungerande 

hemsida. 

-Medlemskap Göteborg (1000 kronor) 

Efter en bra dialog med GCK fick medlemmar i CVK möjlighet att bli fullvärdiga 

medlemmar för 1000 kronor (1700 kronor), nyheten införs på hemsidan.  

-Rullstolscurling nästa säsong med hjälp av Göteborg? 

Vi försöker med hjälp av Göteborg bygga upp denna verksamhet med början med ett prova på 

tillfälle i början på säsong 2024/2025. 

-VM tävling nästa säsong? 

Vi har haft Vänersborgs Mästerskap förut med gott resultat men kräver tid i Arenan och ett 

engagemang av medlemmarna. Styrelsen kom fram till att vi bör lägga den i slutet av 

2024/2025 (mars) i så fall.  Vi kollar först med Arenan om det finns möjlighet att boka in en 

helg för detta och vad kostnaden blir.  

-10st biljetter IFK match (måndagsgänget först) 

Se §9. 

-Frågor som kom upp på årsmötet. 

-Utredning 5st curlingbanor 

Planerat uppföljningsmöte med Arenan 8/2. 



 
 

 

-Utredning medlemsavgifter 

Inget möte än i frågan men styrelsen diskuterade frågan men lämnade den öppen för 

medlemsavgifts utredningsgruppen. 

-Mejllistan till medlemmarna. 

Lars förslag på lösning kom upp och antogs så vi får ordning på mejllistan. 

§11 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 19 Mars 2024, kl. 18.30, i SISU:s lokaler i Vänersborg 

eller via Teams. 

§12 Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet 

 

Vid protokollet 

 

Mikael Björsell 

 

 


